
Informace z radnice 

 13. září bylo dokončeno vyčištění dvou vrtů, které slouží jako zdroj vody pro město. Tak byl učiněn 

první krok ke zlepšení kvality vody. Následovat bude rekonstrukce úpravny vody, filtrů a 

vodojemu, která je v plánu na příští rok. Vyčištění vrtů stálo 152 tisíc Kč. Akce byla zorganizována 

tak, aby nedošlo k výpadku v dodávce vody. 

 Státní fond životního prostředí vybral z tzv. zásobníku projektů dříve zamítnutý projekt na 

rekultivaci skládky v pískovně (za hřbitovem) ke schválení na udělení dotace. Rekultivace spočívá 

zjednodušeně řečeno ve vytěžení skládky, navezení zeminy a zalesnění. Předpokládaná cena je 7 

milionů korun, z toho dotace 6 milionů. Pokud by skládka nebyla zlikvidována, hrozila by městu 

značná pokuta ze strany inspekce životního prostředí. 

 Byla dokončena plynofikace sídliště Čs. armády. Během dvou měsíců se na dolním sídlišti podařilo 

realizovat kromě vlastní plynofikace ještě přeložení vodovodního řadu (investice města za 450 

tisíc korun) a zavedení elektřiny do zahrádkářské kolonie (investice společnosti E-ON). 

Komunikace v místě vedení potrubí jsou opraveny zatím provizorně, konečná oprava bude 

provedena na jaře 2013. 

 Ministerstvo vnitra v součinnosti s ministerstvem financí zaslalo metodiku k vydání nové obecně 

závazné vyhlášky o místním poplatku za provoz systému shromažďování, sběru, přepravy, třídění, 

využívání a odstraňování komunálních odpadů. Díky novele zákona o místních poplatcích skončí 

platnost stávající vyhlášky 31. prosince. Od 1. ledna 2013 bude poplatek vycházet ze skutečně 

vynaložených nákladů za sběr, svoz a likvidaci netříděného odpadu v předchozím roce.  Chtěl bych 

zdůraznit důležitost třídění odpadů. Sami tak můžeme ovlivnit výši poplatku v roce následujícím. 

 27. srpna navštívil město starosta z partnerského města Eggiwil ze Švýcarska. Cílem krátké 

návštěvy bylo obnovit komunikaci obou partnerských měst, která byla na několik let přerušena. 

 Město podalo již druhé oznámení přestupku na provozovatele Clubu u Toma. Další opatření 

přijmeme ve spolupráci se státní policií. 

Ing. Karel Dvořák, starosta města 


